

# 臺北市立大學 學年度 學期離宿申請表

## 一、基本資料 Basic Information

姓名 Name :	學號 Student ID :
系級 Grade :	電話 Telephone :
床位 Bed Number : -	宿舍 Dormitory : 3F / 4F / 5F

## 二、離宿申請內容 Dormitory Withdrawal Details

離宿原因 (請詳述) Reason for dormitory withdrawal (please describe in detail)

交換生返國 Exchange student returning to home country

未申請寒假住宿，並於下學期續續住宿

Did not apply for winter vacation accommodation and will continue residence next semester

學期結束後不再申請入住

Will not apply for dormitory accommodation after the semester ends

其他 (請說明) Other (please specify) :

並於 年 月 日完成離宿申請，特此證明。

The dormitory withdrawal application was completed on Year Month Day, hereby certified.

申請人簽名 Applicant's Signature : \_\_\_\_\_

日期： 年 月 日

Date: Year Month Day

### 三、檢查簽章處(學生勿填)

Inspection and Approval Section (For Office Use Only)

檢查人員：	業務承辦人簽章：
<input type="checkbox"/> 床位取消、 <input type="checkbox"/> 門禁權限除籍	退費金額(住宿費)： 元
退費金額(網路費)： 元	退費金額(清潔費)： 元

### 備註 (退費標準) Remarks (Refund Policy)

一、開學日前未入住辦理退宿者，採全額退費。

Full refund for withdrawal before the semester begins without moving in.

二、開學日後未逾學期三分之一辦理退宿者，退費三分之二。

Two-thirds refund if withdrawal is within one-third of the semester after it begins.

二、開學日後逾學期三分之一未逾學期三分之二辦理退宿者，退費三分之一。

One-third refund if withdrawal is after one-third but before two-thirds of the semester.

三、上課後逾學期三分之二辦理退宿及勒令退宿者，一律不退費。

No refund for withdrawal after more than two-thirds of the semester or forced withdrawal.